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لطیفی: 
سپاهان شانس زیادی 

 برای قهرمانی 
در لیگ برتر دارد

حذف پاکدامن از جام جهانی  
ایتالیا توسط نفر ۱۴۳ رنکینگ! 
ایسنا: تنها نماینده باقی مانده ایران نیز از 
جدول اصلی جام جهانی شمشیربازی سابر 
ایتالیا حذف شد.  در دومین روز از جام جهانی 
شمشیربازی سابر ایتالیا، رقابت جدول اصلی 
برگزار شد و نماینده ایران در دور نخست 
شکست خورد.  علی پاکدامن که مستقیم 
در جدول اصلی به رقابت پرداخت، در اولین 
بازی خود برابر بازیکن کره جنوبی نتیجه را 
واگذار کرد. روز گذشته نیز محمد رهبری، 
محمد فتوحی، نیما زاهدی و فرزاد باهر در 
جدول مقدماتی شکست خوردند. سرمربی 
تیم ملی پیش از این اعلام کرده بود که 
شرکت هواپیمایی وسایل شمشیربازان را 
ارسال نکرده بود و آنها روز گذشته با وسایل 
قرضی مسابقه دادند و همین مسأله باعث 

شد که تمرکزشان را از دست بدهند. 

خارجازمستطیلسبز

 جمشیدی، مرد آهنی  
تیم ملی بسکتبال ایران 

محمد جمشیدی در ۱۱ دیداری که با 
پیراهن شماره ۱۳ ایران در انتخابی جام 
جهانی بسکتبال ۲۰۲۳ به میدان رفته به 
طور میانگین، ۱۶.۲ امتیاز و ۴.۱ پاس گل 
داشته و ۳۰.۷ دقیقه بازی کرده است.  محمد 
جمشیدی، مرد آهنی تیم ملی بسکتبال 
ایران است که سایت فدراسیون جهانی 
بسکتبال در مورد او و تیم ملی ایران نوشته 
است:  تیم ملی ایران برای چهارمین دوره 
متوالی در جام جهانی شرکت خواهد کرد. 
حضور ایران در جام جهانی با نسل طلایی 
بسکتبال یعنی حامد حدادی، صمد نیکخواه 
و مهدی کامرانی همراه بود. آنها مشعلی که 
روشن کرده بودند را به دست نسل بعدی 
دادند. یکی از بازیکنانی که به عنوان یک 
ستاره در تیم ملی ایران، حضور دارد، محمد 
جمشیدی است که نقشی جدی در صعود 
به جام جهانی داشته است. او در ۱۱ بازی 
برای تیم ملی ایران در مسابقات انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۳ به میدان رفته است. محمد 
جمشیدی در ۱۱ دیداری که با پیراهن 
شماره ۱۳ ایران به میدان رفته به طور 
میانگین، ۱۶.۲ امتیاز و ۴.۱ پاس گل داشته 
و ۳۰.۷ دقیقه بازی کرده است. کسب ۴۱ 
امتیاز توسط او در دیدار با سوریه یک رکورد 

در مسابقات به حساب می آید.

خبـــــر

 توضیحات مبهم سخنگوی فدراسیون فوتبال 

عذرخواهی تاج  از  گزینه های  داخلی! 

سالپنجم
شماره1507

آرمان ملی: پس از اعلام چند گزینه داخلی برای هدایت 
تیم ملی، شاهد واکنش هایی منفی به این مساله از سوی اهالی 

فوتبال بودیم. 
 توضیح سخنگو

سخنگوی فدراسیون فوتبال درباره انتخاب سرمربی تیم ملی 
فوتبال توضیحات مبهمی را ارائه داد. احسان اصولی سخنگوی 
فدراسیون فوتبال در خصوص طولانی شدن انتخاب سرمربی 
تیم ملی اظهار داشت: روز سه شنبه گذشته در جلسه هیأت 
رئیسه فدراسیون این موضوع به طور مفصل بررسی شد، در آن 
جلسه صورت بندی کلی انتخاب فدراسیون مشخص شد و ما به 
انتخاب خیلی نزدیک شدیم. یکسری متغیرهای تاثیرگذار در 
انتخاب سرمربی تیم ملی وجود دارد و فارغ از اینکه مربی خارجی 
باشد و یا داخلی، آن چیزی که مدنظر ما است این است که 
بهترین انتخاب را داشته باشیم و فردی را سکاندار تیم ملی کنیم 
که بتواند به ما را به اهداف مان برساند. از طرفی محدودیت هایی 
هم در خصوص بعضی از انتخاب ها وجود دارد که به دنبال آن 
هستیم تا تمام مسائل برطرف شود و بتوانیم بهترین انتخاب را 
تا پیش از شروع اردوی تیم ملی و حدود بیستم اسفندماه داشته 
باشیم. وی درباره اینکه صحبت با برانکو را تایید می کنید؟ گفت: 
اجازه بدهید که من اسامی را مطرح نکنم. با توجه به مسئولیتی 
که در فدراسیون فوتبال داریم و با حساسیت و دقت عملی که 
رئیس فدراسیون فوتبال دارد اجازه دهید کار جلو برود، ان شاءا... 
با همان شاخص هایی که مشخص کردیم، انتخاب کنیم. زمان 
زیادی باقی نمانده و یک گام به انتخاب سرمربی تیم ملی باقی 
مانده است. نیمکت تیم ملی فوتبال به بهترین گزینه ای که 
می توانیم در خدمت او باشیم، سپرده خواهد شد. سخنگوی 
که با برنامه تلویزیونی »ورزش و مردم« گفت وگو می کرد، در 

پاسخ به این سوال که پس از اتفاقات ویلموتس و شرکت شستا، 
تغییری در این خصوص به وجود آمد؟ تصریح کرد: این ساختار 
صورت مشخصی دارد فدراسیون فوتبال در یک شرایط قانونی 
و مشخص قراردادی با یک مربی می بندد و برای پرداخت 
تعهداتش با دریافت ۲ میلیون یورو با مجوزی که از بانک مرکزی 
می گیرد، از شرکت شستا می گیرد و رفع تعهد ارزی می کند، 
در آن زمان یورو ۱۲ هزار تومان بود  و  این عدد در آن زمان ۲۴ 
میلیارد تومان بوده و فدراسیون فوتبال تا به امروز ۲5 میلیارد به 
شرکت شستا پرداخت کرده است. در حال حاضر اعاده دعوایی 
از سوی شرکت شستا علیه فدراسیون صورت گرفته است و 
فدراسیون وقت در آن زمان نسبت به رای صادره در آن زمان 
اعتراضی نمی کند و رای قطعی می شود و الان با توجه به اینکه 
فدراسیون فوتبال نسبت به تعهد ریالی آن ۲ میلیون یورویی 
که تعهد داشته، یک میلیارد هم بیشتر پرداخت کرده است، 
در مسیر حقوقی این موضوع پیگیری می شود و ان شاءا... این 
موضوع هم رفع و رجوع خواهد شد و رئیس فدراسیون در این 
خصوص اقدامات لازم را انجام داده اند. این یک اختلافی است 
در خصوص اختلاف قیمت یورو و ما بیش از تعهدی که داریم به 

شرکت شستا پرداخت کردیم.
 صحبت های تاج 

مهدی تاج با اشاره به برخی ابهامات در خصوص انتخاب 
سرمربی تیم ملی فوتبال اظهار داشت: ما در فدراسیون فوتبال با 
جدیت پیگیر این موضوع هستیم و جلسه مهمی با اعضای هیأت 
رئیسه داشتیم که در آنجا تصمیم گرفته شد طی همین هفته، 
فرد مورد نظر را معرفی کنیم. ترجیح ما این است که یک چهره 
شاخص داخلی را برای هدایت تیم ملی انتخاب کنیم به شرطی 
که این مربی بتواند با  نظم و انضباط کامل امور محوله را به انجام 

برساند. فردی که واجد شرایط، توانمند و دارای کارنامه قابل 
قبول باشد. با این وجود موضوع مربی خارجی هم هنوز مطرح 
است و نهایتا ما تا بیستم اسفندماه سرمربی تیم ملی را معرفی 
خواهیم کرد. در اینجا جا دارد از مربیان داخلی خوبی که طی این 
روزها نام آنها مطرح شد و دلخوری هایی به وجود آمد عذرخواهی 
کنم بدیهی است هدف ما این نبود که موجبات دلخوری کسی 
فراهم شود. رئیس فدراسیون فوتبال در پاسخ به این پرسش 
که چرا قرارداد مربیان خارجی غالبا به نفع آنها و به ضرر فوتبال 
ما تمام می شود، خاطرنشان کرد: طبق مقررات فیفا  هر مربی 
که دو ماه حقوق نگرفته باشد می تواند شکایت کند و باشگاه 
نه تنها باید مبلغ کامل قرارداد او را بپردازد بلکه مربی مذکور 
می تواند با دریافت مطالبات خود قرارداد را هم یک طرفه فسخ 
کند.  مشکلات در پرداخت ارز به مربیان خارجی از دلایل اصلی 
شکایت آنهاست. تلاش داریم مسأله را به نوعی مرتفع کنیم تا 

مشکلاتی از این دست گریبان فوتبال ما را نگیرد.
 نظر پیشکسوت 

پیشکسوت فوتبال کشورمان اعتقاد دارد اگر مسئولان 
فدراسیون فوتبال برای هدایت تیم ملی تصمیم به انتخاب 
مربی ایرانی بگیرند، شانس جواد نکونام از دیگر مربیان بیشتر 
است. محمد احمدزاده در گفت وگو با تسنیم، درباره مطرح 
شدن نام برخی از مربیان ایرانی برای هدایت تیم ملی فوتبال 
کشورمان گفت: من این اسامی را دیدم، ولی روند انتخابات در 
ایران طوری است که در نهایت مسئولان آن فردی را انتخاب 
می کنند که از همان ابتدا به صورت قطعی روی او نظر داشته اند. 
احساس من این است که گزینه اصلی فدراسیون امیر قلعه نویی 
بود، ولی به هرحال این مربی انصراف داد. در روزهای اخیر 
اتفاقاتی رخ داد شاید برای خیلی ها قابل پیش بینی نبود. چند 
مربی دیگر هم انصراف دادند و در این شرایط به نظر می رسد 
کار برای فدراسیون پیچیده تر شده باشد.  وی ادامه داد: الان 
شرایط طوری است که خیلی ها نمی دانند فدراسیون بالاخره 
روی گزینه ایرانی نظر دارد یا می خواهد مربی خارجی بیاورد، 
این در حالی است که مدیران فدراسیون در هفته های گذشته 
اظهارنظرهای متفاوتی در این مورد داشته اند. در بین سه گزینه 
باقیمانده اگر قرار باشد فدراسیون تصمیم قطعی به انتخاب 
مربی ایرانی بگیرد شانس جواد نکونام از همه بیشتر خواهد بود، 
هرچند که شکل جدایی او از فولاد خوزستان چندان درست 
نبود. مهاجم پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان در پاسخ به این 
پرسش که آیا موافق انتخاب مربی ایرانی برای تیم ملی هست 
یا خیر، تصریح کرد: به هرحال ما باید به مربیان خودمان هم بها 
بدهیم، ولی فکر می کنم اگر تیم ملی بتواند یک مربی درجه یک 
و کارنامه دار خارجی بیاورد این انتخاب می تواند منطقی تر و 
درست تر باشد. البته کار فدراسیون برای انتخاب یک مربی طراز 
اول به هیچ عنوان آسان نیست و معمولاً ما همیشه برای انتخاب 

یک مربی خارجی سطح بالا مشکل داشته ایم.

   جشن خانوادگی
 هفته پایانی رقابت های سوپرلیگ فوتسال زنان 
ایران برگزار شد و تیم پیکان با برد پرگل مقابل 
نماینده شیراز جام قهرمانی را بالای سر برد. نیلوفر 
اردلان سرمربی پیکان در کنار اعضای خانواده خود 

جشن قهرمانی در سوپرلیگ فوتسال را گرفت.

       آتش سوزی
منزل امیر عابدزاده دروازه بان تیم ملی فوتبال 
ایران که عضو تیم پونفرادینا اسپانیا است، آتش گرفت 
که با حضور آتش نشانان این حادثه ختم به خیر شد. 
کار بررسی محل و خاموشی کامل آتش تا نزدیکی های 

ساعت ۳ بامداد طول کشید.

           جیمی جامپ 
ز شروع  ا رئالی پیش  ر خردسال  دا یک هوا
ال کلاسیکو وارد زمین شده و با ستاره های محبوبش 
عکس یادگاری گرفت. این هوادار  را که شاید بتوان او را 
کم سن و سال ترین جیمی جامپ ال کلاسیکو یا حتی 
فوتبال اروپا نامید، مرزهای امنیتی را با ظرافت رد کرد.

ت
شــ
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کوتاه
آرمان ملی: تیم ملی فوتسال کشورمان در تورنمنت شش 
جانبه تایلند به مصاف مصر رفت و این تیم را شکست داد. به 
گزارش  سایت رسمی فدراسیون فوتبال، تیم ملی فوتسال 
کشورمان که در تورنمت شش جانبه تایلند حضور دارد، امروز 
و از ساعت ۱۲ بعدازظهر به وقت ایران در دومین بازی به مصاف 
تیم ملی مصر رفت و توانست این تیم را با نتیجه ۳ بر یک  
شکست دهد. گل های شاگردان شمسایی، را محمد حسین 
بازیار، محمد حسین درخشانی و حسین طیبی به ثمر رساندند. 
تیم ملی فوتسال  کشورمان با این پیروزی به عنوان صدرنشین 
گروه دوم به مرحله بعدی این رقابت ها صعود کرد. حسین 
طیبی کاپیتان تیم ملی کشورمان بعنوان بهترین بازیکن زمین 

انتخاب شد.

بیــنالمــلل
ژاوی هرناندز با وجود پیروزی در بازی رفت نیمه نهایی کوپا 
دل ری مقابل رئال مادرید از عملکرد تیمش در مالکیت توپ 
ابراز تاسف کرد. به گزارش ساکرنت، بارسلونا و رئال مادرید 
پنجشنبه شب در چارچوب دیدار رفت کوپا دل ری به مصاف 
هم رفتند که این دیدار در ورزشگاه سانتیاگو برنابئو با یک 
گل به سود بارسلونا به پایان رسید. تک گل بارسلونا در این 
دیدار توسط ادر میلیتائو، مدافع رئال مادرید به ثمر رسید که 
به اشتباه دروازه خودی را باز کرد. تیم ژاوی تنها ۳5 درصد 
مالکیت توپ را به ثبت رسانده است که کمترین میزان مالکیت 
آنها در ۸ فصل گذشته و کمترین میزان در ۶۸5 بازی اخیرشان 
است. پایین ترین سطح قبلی آنها ۴۴ درصد بود. ژاوی در 
نشست خبری پس از بازی گفت: من از تلاش و نحوه دفاع 
تیم خود راضی هستم. ما فرصت های مادریدی ها را به حداقل 
رساندیم. این یک نتیجه مثبت بود که من از آن خوشحالم، اما 

که ما باید بیشتر روی توپ کار کنیم. برنامه این بود 
مالکیت توپ داشته باشیم و با توپ دفاع کنیم، 
اما نتوانستیم. امروز شرایط خوبی نداشتیم انگار 
حوصله نگه داشتن توپ را نداشتیم. ژاوی گفت 

که بارسا  که آندریاس کریستنسن، پدری، 
عثمان دمبله و روبرت لواندوفسکی را 

به دلیل مصدومیت در اختیار نداشت 
به سبک خود خیانت نکرده است. او 
ادامه داد: حریف باعث می شود که شما 
اینطور بازی کنید. امروز آنها با توپ بر 

ما مسلط شدند. از نظر دفاعی فوق العاده 
بودیم. من هنوز فکر می کنم مادرید 
قدرتمند است. آنها معمولا موقعیت های 
زیادی در خانه ایجاد می کنند، اما 
امروز آنها به سختی موقعیت  خلق 

کردند.

دیدگـــــاه
جلوگیری از ورود حاشیه به پرسپولیس 

بهزادداداشزاده
کارشناس فوتبال 

پرسپولیس مقابل نفت مسجدسلیمان  به برتری رسید.  
پرسپولیس در این بازی روز خوبش را سپری کرد و تمام 
بازیکنان فوتبال خوبی را ارائه کردند. حتی نفرات جایگزین هم 
که وارد زمین شدند، عملکرد مناسبی را از خودشان نشان دادند 
تا در نهایت پرسپولیس با نتیجه قاطع ۳ بر صفر نفت را شکست 
بدهد. این تیم مقابل پرسپولیس به غیر از یک ضربه پنالتی 
حرفی برای گفتن نداشت.  علیرضا بیرانوند بهترین دروازه بان 
آسیاست و باید در هر بازی با واکنش های خوبش تیم را در بازی 
نگه دارد. در دیدار با نفت مسجدسلیمان هم با مهار پنالتی برای 
چندمین بار در این فصل پرسپولیس را به بازی بازگرداند. البته 
اگر مسجدسلیمان در آن دقیقه بازی به پرسپولیس گل می زد 
باز هم پرسپولیس می توانست برنده از این دیدار بیرون بیاد.  
بازیکنان پرسپولیس تا اینجای فصل که بیست و یک هفته از 
آن می گذرد، خیلی هماهنگ تر بازی می کنند. در فاز تهاجمی 
نیز هافبک ها و فورواردها فوتبالی تیکی تاکایی را به نمایش 
می گذارند. در خط دفاع هم باید شاهد عملکرد بهتری باشیم تا 
توپ هر چه سریع تر از خط دفاعی به هافبک و حمله انتقال پیدا 
کند.  پرسپولیس مقابل بهترین تیم های لیگ عملکرد و نتایج 
خوبی را به دست آورده است. در بازی قبلی هم مقابل سپاهاهان 
فوتبال خوبی را به نمایش گذاشت و در اصفهان این تیم را 5 بر 
۲ شکست داد. این تیم پرسپولیس اگر این فصل لیگ برتر و جام 
حذفی وارد حاشیه نشود به طور حتم نتایج و عملکرد موفقی 
تا پایان فصل خواهد داشت. هرگاه تیم آرامش داشته باشد هر 
تیمی را توانسته شکست بدهد.  پرسپولیس زمانی در بازی های 
این فصل باخته که حواشی پیرامون کادرفنی و بازیکنان وجود 
داشته است. هر تیمی که مقابل پرسپولیس فوتبال بازی کند، 
محکوم به شکست است. هرگاه یحیی گل محمدی تمرکزش 
را از دست می دهد با ارنج و سیستم اشتباه بازی را می بازد. 
افشین پیروانی به عنوان مدیر تیم نباید اجازه بدهند تا تیم 
وارد حاشیه و بحران شود.  پرسپولیس این فصل در نیمه دوم ها 
نتایج خوبی گرفته و تعویض ها توانسته اند با عملکرد خوب شان 
بازی را به نفع پرسپولیس تمام کنند. گل محمدی در هر بازی 
که بازیکنان جایگزین را وارد می کند، تاثیر مثبتی روی بازی 
گذاشته اند. بازیکنانی همچون مهدی عبدی، سیامک نعمتی 
و علی نعمتی باید بیشتر در بازی های نیم فصل دوم به بازی 
گرفته شوند. بازی ها در نیم فصل دوم خیلی سخت تر است به 
همین منظور باید گل محمدی تغییرات بیشتری را در ارنج و 
تاکتیک تیمش داشته باشد تا حریفان دستش را نخوانند. این 
فصل پرسپولیس نیمکت بسیار قدرتمندی دارد و شانس زیادی 
برای قهرمانی لیگ برتر و جام حذفی خواهد داشت.  در خصوص 
انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال باید بگویم  مهدی تاج خودش 
مدت هاست که در فوتبال حضور دارد و بازی را بلد شده است و 
می داند چطور با اسم و نام های مربیان چه خارجی و چه داخلی 
بازی کند. اسامی مربیانی که از سوی فدراسیون فوتبال اعلام 
شد، کوچک شمردن نام برخی از مربیان بود. مشخص نیست 
پشت اعلام گزینه های سرمربیگری تیم ملی چه بوده است و 
تاج چه تفکراتی داشته است؟ ولی قطعاً انتخاب سرمربی ایرانی 
دست دلال ها را از تیم ملی کوتاه می کند، چون در آوردن مربی 

خارجی پول وجود دارد تا دلال ها به جیب بزنند.

 داود سیدعباسی: 

استقلال به هافبک طراح نیاز دارد 
داود سیدعباسی فوتبالیست سابق می گوید معضل فدراسیون 

همیشه دستپاچگی در انتخاب سرمربی تیم ملی بوده است.
 تیم های مدعی 

داود سیدعباسی در گفت وگو با ایسنا درباره وضعیت تیم های 
مدعی لیگ برتر اظهار کرد: هفته بسیار مهمی را پیش رو داریم. 
باتوجه به شرایط خوب هر سه تیم، دیدارهای مهمی برگزار 
خواهد شد)پرسپولیس مقابل تراکتور، استقلال مقابل گل گهر 
و سپاهان مقابل هوادار قرار می گیرند(. هر تیمی که در دو هفته 
پیش رو تمرکز بیشتری داشته باشد و نوسان نداشته باشد، 
می تواند خود را جدا کند و در نهایت قهرمان شود. مورایس 
امسال خیلی زود توانست خودش را با شرایط وقف دهد اما 
برای آقای ساپینتو کمی زمان نیاز بود. استقلال پتانسیل این 
را داشت امتیازات بیشتری به دست آورد اما نتوانست. آنها در 
بحث خط هافبک مشکل دارند و یک هافبک طراح نیاز دارند. او 
ادامه داد: پرسپولیس باتوجه به پیروزی مقابل سپاهان، روحیه 
بسیار خوبی به دست آورد و اکنون در شرایط خوبی قرار دارد. سه 
تیم اول شرایط خوبی دارند اما این یکی دو هفته پیش رو تعیین 

کننده وضعیت نهایی آنهاست. سپاهان این هفته بازی آسان تری 
دارد. موفقیت استقلال و پرسپولیس به این بستگی دارد که در 
این هفته به سلامت عبور کنند یا خیر. البته فاصله امتیازی آنها 
آنچنان از دیگر تیم ها دور نیست و گل گهر و تراکتور می توانند 
به صدر جدول نزدیک شوند. خمز و تراکتور فراتر از آن که فکر 
می کردم نتیجه گرفتند. سرمربی تراکتور خوب توانست از نظر 

فنی تیم خود را بشناسد.
 تیم های فانوس به دست 

سیدعباسی درباره وضعیت پایین جدول لیگ گفت: دو 
تیم نفتی خوزستان بسیار پرطرفدار و ریشه دار هستند. باید 
کارشناسی شود و ببینیم چه اتفاقی افتاده که آن ها اینگونه در 
شرایط بحرانی قرار گرفتند. آن ها مشکلات زیادی را تاکنون 
تجربه کرده اند و نتوانستند به خوبی نتیجه بگیرند. هر چند تنها 
چیزی که در فوتبال ما وجود ندارد کارشناسی است. کار این دو 

تیم برای بقا خیلی سخت است و این جای تاسف دارد.
 گزینه های تیم ملی 

او درباره گزینه های مطرح شده برای هدایت تیم ملی فوتبال 

و سر و شکل این انتخاب گفت: همیشه دستپاچگی در انتخاب 
سرمربی تیم ملی معضل بوده است. بعد از رفتن کی روش، 
انتخاب عجولانه ویلموتس و شکل رفتنش و پس از آن انتخاب 
اسکوچیچ همه را شوکه کرد. با این حال اسکوچیچ یک تیم مرده 
را به جام جهانی برد اما او را برداشتند و دوباره کی روش به تیم 
ملی برگشت. اینها مسائل عجیبی بود. تیم ملی چکیده فوتبال ما 
است اما همیشه بدترین تصمیمات در تیم ملی گرفته شده است.  
این ملی پوش سابق اضافه کرد: روزهای خوبی را برای تیم ملی 
نمی بینم. ما همیشه در بحث بین المللی ضعف داشتیم. تیم های 
دیگر با سرعت نور پیشرفت می کنند اما فوتبال ما درجا می زند. 
دیگر صعود به جام جهانی دستاوردی برای فوتبال ما نیست و 

باید موفقیت بزرگتری را به دست آوریم.
 فرصت؟

او در پایان با بیان اینکه فرصت زیادی تا جام ملت های آسیا 
نیست که مربی خارجی جدید به ایران بیاید، عنوان کرد: شاید 
مربیانی مثل مونتلا خوب باشند، اما با شرایط فوتبال ما آشنا 
نیستند. البته مربیان خارجی مثل مورایس یا خمز می توانند 
کمک کنند چون شرایط فوتبال ما را می دانند. ما حتما باید برای 
قهرمانی خیز برداریم. کسی که با شرایط فوتبال ما آشنایی داشته 
باشد، انتخاب خوبی خواهد بود. اگر هم به فکر پوست اندازی 

هستیم، باید در عرصه مربی گری هم پوست اندازی کنیم.

و  فوتبال  کارشناس  لطیفی،  علی 
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در خصوص 

وضعیت شاگردان ساپینتو صحبت کرد. 
 درباره تساوی آبی پوشان برابر 

نساجی چه نظری دارید؟
 به نظرم استقلال می توانست برنده این 
بازی شود در صورتی که در همان ۲۰ دقیقه 
ابتدایی بازی، هوشمندانه تر عمل می کرد، 
چراکه نساجی تحت تاثیر نام استقلال قرار 
گرفته بود و شاگردان ساپینتو ۲ بار تیرک 
دروازه حریف را به لرزه درآوردند.  بعد از ۲۰ 
دقیقه ابتدایی رفته رفته بازی متعادل شد و 
در نیمه دوم هم بازی استقلال نسبت به نیمه 
اول افُت کرد. یک ربع اول دیدار برابر نساجی 
یکی از بهترین بازی های استقلال بود، اما 
بعد از آن بازی متعادل شد. استقلالی ها بعد 
از گل خیال می کردند که ۳ امتیاز بازی در 
چنگشان است و محتاط بازی کردند، اما 
اسیر یک ضربه استثنایی شدند و ۳ امتیاز 
را به راحتی از دست دادند.  استقلال در 
نیمه دوم موقعیت هایی به دست آورد، اما 
نتوانست استفاده کند. به نظرم تعویض 
ارسلان مطهری در نیمه دوم مناسب نبود، 
زیرا او گنجایش بالایی دارد و پرسینگ 
می کند و دوندگی بالایی دارد و اعتماد 
به نفس خوبی پیدا کرده و باید در داخل 

زمین باشد.
 درباره عملکرد نساجی در این بازی 

چه نظری دارید؟
 بودجه تیم های استقلال، سپاهان و 
پرسپولیس با تیم هایی همانند نساجی 
قابل قیاس نیست. به نظرم نتایج نساجی بد 
نبوده است و این تیم در نیمه دوم دیدار با 
استقلال هوشمندانه بازی کرد و با تساوی 
در این مسابقه انگار که ۳ امتیاز را گرفته اند. 
نکته مثبت برای استقلال این بود که آن ها 
در ضربات ایستگاهی خوب عمل کردند، اما 
نتوانستند گل بزنند. همچنین آنها در فاز 
هجومی امیدوار کننده بودند. تیم هایی که 
برابر استقلال دفاعی بازی می کنند ضربات 
ایستگاهی می تواند برایشان راهگشا باشد. 
علاوه بر این، ساپینتو رفته رفته فوتبال 
ایران را بهتر می شناسد و متوجه شده که 
ضربات ایستگاهی در ایران تعیین کننده 
است.  حمید مطهری تیم خوبی ساخته 
و باید به او فرصت بدهند تا توانایی خود را 
نشان بدهد، اما متاسفانه به محض اینکه 
یک مربی جوان چند بازی نتیجه نگیرد 

تغییرش می دهند.
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 آنچلوتی: 

بارسلونا لیاقت پیروزی نداشت
سرمربی ایتالیایی رئال مادرید معتقد است بارسلونا در بازی 
دو تیم در جام حذفی اسپانیا سزاوار کسب پیروزی نبود.  کارلو 
آنچلوتی در پی شکست یک بر صفر خانگی شاگردانش مقابل 
بارسلونا در دور رفت از مرحله نیمه نهایی جام حذفی اسپانیا 
گفت: ما عملکرد مدنظرمان را ارائه دادیم، اما نتیجه نهایی نتیجه 
مدنظرمان نبود. ما با قدرت بازی کردیم، حریف را تحت فشار قرار 
دادیم و کاری کردیم که بارسلونا مالکیت کمی از توپ را در اختیار 
داشت. ما می توانستیم در یک سوم زمین حریف بهتر عمل کنیم، 
اما انجام این کار سخت بود چون دو خط دفاعی و میانی بارسلونا 

به هم نزدیک بودند. دیدن چنین بازی  از آنها کمی عجیب بود، اما 
آنها در دفاع خوب عمل کردند. ما سعی کردیم از خط دفاعی بارسا 
عبور کنیم، اما آنها در توپ های هوایی هم قوی بودند. وی افزود: ما 
بازی را خوب شروع کردیم و خوب هم به پایان رساندیم، اما اشتباه 
فردی و بدشانسی باعث شد تا بارسا به گل برسد. ما فقط باید این 
عملکرد را در خانه بارسلونا تکرار کنیم. اگر در بازی برگشت هم 
با چنین شدت و قدرتی بازی کنیم، فکر می کنم شانسی برای 
صعود خواهیم داشت چون فکر نمی کنم بارسلونا بتواند دوباره 
آنقدر خوب دفاع کند. این فقط اولین بازی از یک جدال رفت و 

برگشتی بود. بازیکنان ما برای بازی برگشت لطمینان خاطر دارند. 
سرمربی ایتالیایی رئال مادرید همچنین در مواجهه با این پرسش 
که »آیا بارسلونا سزاوار پیروزی در این دیدار بود؟«، اظهار داشت: 
خیر، فکر می کنم واضح است که بارسلونا لیاقت پیروزی در این 
بازی را نداشت. فکر می کنم این یکی از بهترین بازی های ما به 
لحاظ دفاعی بود. من از عملکردم تیمم راضی هستم چون کنترل 
بازی آنهم مقابل تیمی همچون بارسلونا و ارائه چنین عملکردی 
که ما از خود ارائه دادیم، سخت است. آنچلوتی در پایان درباره 
عملکرد داور این دیدار خاطرنشان کرد: به نظرم داور در مجموع 
خوب عمل کرد، اگرچه در نیمه اول کمی عصبی به نظر می رسید، 
اما به غیر از این مورد، خوب بود. رئال مادرید با قبول شکست در 
ال کلاسیکو حالا باید خود را آماده بازی یکشنبه شب در خانه رئال 

بتیس در رقابت های لالیگا کند.


